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Geachte heer Boerboom, 

Op 9 september 2016 heeft u ons vragen gesteld over de taakstellende bezuiniging op de 

sportparken. Hieronder treft u onze antwoorden aan. 

1. Bent u met ons van mening dat: 

Er al enorm veel werk is verricht door de verenigingen en dat deze energie 

absoluut tot goede resultaten heeft geleid? 

Er op een constructieve manier is gecommuniceerd met de gemeente en dat de 

verstandhoudingen onderling zodanig goed zijn dat er flinke stappen zijn gezet? 

Dat de verenigingen op een verantwoorde manier werken aan hun toekomst en 

daarbij de taakstell ing ser ieus meenemen? 

Wij zijn het met u eens. De sportverenigingen - vertegenwoordigd door de Regiegroep-

werken serieus en constructief aan hun toekomst en de invulling van de taakstelling. We 

constateren dat er stappen zijn gezet, maar dat de taakstellende bezuiniging nog niet volledig 

is bereikt. 

Onze verzoeken: 

Wij verzoeken het college om de volgende overwegingen te maken: 

Als compliment naar de verenigingen te bezien of de taakstell ing over een 

langere periode kan worden uitgesmeerd. 
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In overleg te treden met de verenigingen om te vragen of de verhoging van de 

contributie binnen acceptabele grenzen kan worden gehouden (of zelfs niet 

hoeft te worden doorgevoerd). 

Te voorkomen dat ondanks de enorme inspanningen van de verenigingen het ook 

nog negatieve gevolgen kan hebben voor leden die door een bovenmatige 

contributieverhoging buiten de boot dreigen te val len. 

Wij hebben uw vraag om de taakstellende bezuiniging niet te laten ingaan op 1 januari 2017 

behandeld. Op dit moment hebben de verenigingen met alternatieve maatregelen ongeveer € 

75.000 van de bezuiniging gerealiseerd. Andere maatregelen zijn nog niet zeker, maar de 

Regiegroep ziet reële kansen om die concreet te maken. We verwachten dat zij er in slagen 

om de hele bezuinigingstaakstelling te halen, maar dat daarvoor meer tijd nodig is. 

We stellen de raad daarom in de programmabegroting voor om de verenigingen hiervoor tot 1 

juli 2017 de tijd te geven. Het nog niet gerealiseerde deel van de taakstelling van € 125.000 

stellen we uit tot 1 januari 2018. Als de taakstelling dan niet is gehaald, verhogen we vanaf 

die datum de tarieven voor het restant van de taakstelling. Hieraan verbinden we de 

voorwaarde dat we uiterlijk 1 november 2016 met de Regiegroep overeenstemming hebben 

over de capaciteitsnormen voor voetbal. 

We overleggen nu met de Regiegroep op welke manier zij de taakstelling verder invullen. 

We houden daarbij nadrukkelijk rekening met ons gezamenlijke doel: goede en betaalbare 

voorzieningen voor vitale verenigingen. We zullen u hierover binnenkort verder informeren. 

Met vriendelijke groet. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss, 

)e secretaris. De burgemeester, 

Drs. M.J.H. van Schaijk Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 




